
 
 

Београд, 10.09.2021.године 

 

  

ОБАВЕШТЕЊЕ 

 

Синдикат је обавио више разговора са представницима Министарства здравља, због 

проблема у функционисању института и завода за јавно здравље.  

Представници Синдиката су истакли да ове установе немају довољно финансијских 

средстава за рад и припадајуће принадлежности из радног односа запослених. 

Представници Министарства здравља су изнели уверавања, да ће бити обезбеђена 

средства за нормално функционисање института и завода за јавно здравље до краја текуће 

године, а да ће се током наредне године приступити изналажењу дугорочног решења. 


